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Presentation av nya ledamöter 

Lina Lilja 

 

Grundläggande information 

1. Kan du kort berätta om dig själv (namn, bakgrund, nuvarande sysselsättning)? 

Jag heter Lina Lilja, jag är 58 år och bor på den vackra lilla ön Hälsö i Göteborgs 
norra skärgård. Där bor jag med min man Jörgen, våra tjejer, Hanna 22 år som läser i 
Varberg till sjuksköterska, och Klara 20 år som arbetar hårt för att kunna resa ut i 
världen. Dessutom har vi två hundar, Enya som är en Aussie (Australian Shepherd) på 
13 år och Ia en Japansk spets på 3 år. 

Jag arbetar på GlaxoSmithKline (GSK) som ”Public Market Manager” för vacciner. 
Det innebär i korthet att jag arbetar med upphandlingar, patientföreningar, tjänstemän 
och politik. Folk skulle nog säga att jag en possitiv, hjälpsam och snäll person som har 
svårt att sitta stilla och jag lever efter att ”ingenting är omöjligt, vissa saker är bara lite 
svårare”. 

2. Vilken är din relation till cancerberörda och Kraftens hus? 

Jag fick en kronisk Neuroendokrin tunntarms NET 2013 och engagerade mig i Patient- 
och Närstående rådet i VGR 2014 – juni 2020 för att jag ville hjälpa till att förbättra 
för patienter som fick cancerdiagnoser efter mig, framför allt för barnen när familjen 
drabbas av cancer.  

Jag var en av de patienter och närstående som fick möjlighet att besöka Kræftens 
Bekæmpelse i Köpenhamn för RCC Västs räkning och få inspiration till Kraftens hus. 
Det gjorde i sin tur att jag var aktiv i patient- och närstående rådet med att bearbeta 
bland annat politiker i VGR för att få startkapital till det första Kraftens hus som 
senare placerades i Borås. Idag är jag medlem i Kraftens hus Göteborg. 

Jag har också suttit som Patientföreträdare i Regionala Vårdprocessgruppen för 
Endokrina buktumörer på RCC Väst från 2017 i maj till januari 2024. 

Sist men inte minst har också suttit med som ledamot i styrelsen för patientföreningen 
CarpaNet från 2024 – 2018, och 2024 fick jag i mitt tycke det finaste stipendium man 
kan få från CarpaNets minnesfond för berömliga insatser.  

Erfarenhet och kompetens 

3. ¨Vilka erfarenheter har du som du tror kan vara värdefulla i styrelsearbetet för 
Riksförbundet Kraftens hus? 



Jag har arbetat över 25 år i olika roller mot och med hälso-och sjukvården oftast som 
konsult, och mest användning tror jag att jag skulle ha av mina erfarenheter från mitt 
arbete som Market Access.  

Jag har drivit frågor både som patient- närstående, men även arbetat med 
patientrörelsen i mitt arbete. Jag har arbetat med politiken på framför allt regional och 
nationell nivå.  

Jag tror att en av mina största tillgångar i detta fall kommer vara mitt nätverk, 
kontaktskapande och att ”tänka utanför boxen” för att hitta nya möjligheter 

4. Har du tidigare erfarenhet av styrelsearbete eller ideellt engagemang? Berätta 
gärna om det. 
 

• Patient- och Närstående rådet i RCC Väst 2014 – juni 2020. Liten ersättning 

• Patientföreträdare i Regionala Vårdprocessgruppen för Endokrina, buktumörer RCC 
Väst, 2017 maj – 2024 januari. Liten ersättning 

• Sekreterare/Ledamot i CarpaNet patientförening, 2014 maj – 2018 mars. ideellt  
• Delägare och suppleant i styrelsen på bolaget PipeIsland AB 2013 juni – 2021 

december. 
• Ägare och styrelse ordförande för bolaget Care of Hälsö AB, konsulttjänster mm, 2015 

juni – pågår. 
• Ordförande och Vice ordförande för LIF Väst (LäkemedelsIndustriFöreningen), 2018 

juni – 2021 januari.  

• LIF Väst och Västra Götalandsregionen; styrgrupp för testbäddsstudier, 2019 - 2021 

• Även arbetat ideellt inom idrottsrörelsen framför allt inom slalom och segling. 

5. Vilka kompetenser eller perspektiv tror du att du kan bidra med till styrelsen? 

En blandning av hårda kompetenser som erfarenheter och utbildning men även mjuka 
som socialkompetens (nätverksskapande), serviceminded, problemlösande och 
teambyggande tävlingsmänniska. 

Engagemang och vision 

6. Vad motiverar dig att engagera dig i Riksförbundet Kraftens hus? 

Att kraftens hus kan expandera till ”hela” Sverige, och ge både fler patienter och fler 
närstående en mötesplats där man kan tillgodose de behov som kan uppstå under en 
hel cancerresa. 

7. Vilka frågor anser du vara viktigast för förbundets framtida utveckling? 

Hitta fler sponsorer och fler eldsjälar till verksamheterna samt att fler patienter och 
närstående får information om och möjlighet till tillgång till Kraftens hus 
verksamheter.  

 



 

 

8. Har du några idéer om hur Kraftens hus kan utvecklas för att ännu bättre stödja 
cancerberörda? 

Det skulle tex kunna vara att hitta partners som kan bidra med relevant verksamhet. 
Projekt för att utveckla och utöka målgruppen och även utbudet för verksamheterna samt 
att utveckla sponsors arbetet. 

Personligt engagemang 

9. Hur ser du på ditt framtida engagemang i styrelsen – hur mycket tid och energi 
är du beredd att lägga ner? 

Jag brinner verkligen för möjligheterna i Kraftens Hus. Tiden är det lite olika med 
beroende på aktivitetsnivån på jobbet från tid till annan, vilket går lite i cykler/vågor, 
men jag styr oftast min kalender själv, vilket gör att jag anpassar och utnyttja 
synergier. När det gäller energi, så är jag en person som får energi av att det händer 
saker, så jag har alltid många bollar i luften, är det för få så är jag duktig på att hitta 
fler. 

10. Finns det något övrigt du vill att stämman ska veta om dig inför valet 

Jag hade verkligen älskat att få denna möjlighet, och jag hoppas verkligen att jag får 
förtoendet att bidra till Kraftens hus runt om i Sverige det hade verkligen varit så roligt 
och givande. 

 

  



Susan Ballhausen Bjelke 

 

Grundläggande information 

3. Kan du kort berätta om dig själv (namn, bakgrund, nuvarande sysselsättning)? 

Susan Ballhausen Bjelke, civilingenjör i botten, många års erfarenhet av industribolag. 
Senaste 26 åren i chefspositioner inom R&D och 
kvalitet/miljö/process/masterdata/säkerhet. Nu sedan knappt två år VD för SIQ 
(Stiftelsen Institutet för Kvalitetsutveckling 

4. Vilken är din relation till cancerberörda och Kraftens hus?  

Jag har själv anhörigerfarenhet. 1999 drabbades min man av Sarkom, som han sedan 
avled av 2001. Vi hade då två små barn (1 och 4 år gamla vid diagnos). Hittade själv 
stöd på olika sätt, men var i min situation väldigt ensam bland jämnåriga.   

Erfarenhet och kompetens 

6. Vilka erfarenheter har du som du tror kan vara värdefulla i styrelsearbetet för 
Riksförbundet Kraftens hus?  

Jag tror min personliga erfarenhet av att drabbas av cancer i en mycket nära relation 
kan vara värdefull. Sedan tror jag att jag kan ge perspektiv i att livet kan fortsätta och 
bli fantastiskt! 

7. Har du tidigare erfarenhet av styrelsearbete eller ideellt engagemang? Berätta gärna 
om det.  

Jag har suttit i diverse föreningar styrelser: Kyrkorådsmedlem i Svenska 
Victoriaförsamlingen i Berlin under tidigt 90-tal, Montessoriföreningsstyrelsemedlem 
under delar av mina barns skolgång (ca 2003-2006), Styrelseledamot i Liberala 
Kvinnor Stockholm (2015-2020) 

8. Vilka kompetenser eller perspektiv tror du att du kan bidra med till styrelsen?  

Utöver svar på fråga 3, så har jag bred erfarenhet av ledarskap i större och mellanstora 
internationella industribolag.  

Engagemang och vision 

9. Vad motiverar dig att engagera dig i Riksförbundet Kraftens hus?  

Erfarenheten av hur sårbar och ensam man kan vara med sin eller familjens 
cancerdiagnos, behandling och hur livet känns omöjligt att verkligen leva vidare efter 
att den sjuke gått bort. Om jag på något vis kan bidra till att andra i samma situation 
kan få stunder av ljus och hopp. Det motiverar mig 



10. Vilka frågor anser du vara viktigast för förbundets framtida utveckling?  

Det får jag be att få återkomma till. 

11. Har du några idéer om hur Kraftens hus kan utvecklas för att ännu bättre stödja 
cancerberörda?  

Jag vet för lite om verksamheten för att kunna uttala mig om det. et för lite konkret om  

Personligt engagemang 

11. Hur ser du på ditt framtida engagemang i styrelsen – hur mycket tid och energi är du 
beredd att lägga ner?  

Jag kommer alltid att prioritera mitt arbete och min familj först. Med det sagt så tänker 
jag mig styrelsemöten samt lit arbete däremellan? 

12. Finns det något övrigt du vill att stämman ska veta om dig inför valet.  

Nej 


